

重要通告

將軍澳新都城中心分行暫停服務

大新銀行謹此通知，本行將軍澳新都城中心分行於 2022 年 11 月 21日起暫停服務，直至另行通知。客戶如需使用銀行服務，請移玉步至就近的康城分行，或透過電話理財服務、網上及流動理財服務處理賬戶事宜。客戶如有查詢，請致電本行客戶服務熱線 2828 8168。

康城分行

地址：將軍澳康城路1號The LOHAS 康城4樓414號舖

電話：2838 2023

請留意本行官方網頁 www.dahsing.com 有關本行最新分行服務之安排。

不便之處，祈為見諒。

大新銀行有限公司謹啟

2022年11月21日

21 November 2022

Important Notice

Temporary Branch Closure – Tseung Kwan O Metro City Plaza Branch

Dah Sing Bank announces temporary closure of our Tseung Kwan O Metro City Plaza Branch from 21 November 2022 until further notice. Customers are advised to visit our LOHAS Park Branch for banking services or use alternative channels such as Dah Sing Bank's Phone Banking, e-Banking and Mobile Banking services, or contact Customer Service Hotline 2828 8168 for assistance as necessary.

LOHAS Park Branch

Address: Shop Unit 414, Level 4, The LOHAS, 1 Lohas Park Road,
Tseung Kwan O

Telephone: 2838 2023

For the latest updates on our branch operations, please visit our website on www.dahsing.com

We apologise for any inconveniences caused.

Dah Sing Bank, Limited